



2025 SUMMER STUDENT OPPORTUNITIES

No other bank is doing what we do.

We are banking at another level.

At BDC, we offer you the opportunity to gain experiential experience that will allow you to consolidate your learning and skills, in a hybrid work environment, surrounded by exceptional professionals - a real catalyst for your career!



Multiple Positions Available!

We have opportunities in **Graphic Design, Marketing, Finance, Commerce, Business Administration, Economics, IT, Legal Affairs, and more!**

All positions are hybrid. The duration will be of **4 months** (from May 2025 to August 2025). And, who knows? This opportunity could be the beginning of a successful career!



We invite you to apply today!
GotoApply.ca/BDC-Student





2025 OPPORTUNITÉS POUR LES ÉTUDIANTS D'ÉTÉ

Aucune autre banque ne fait ce que nous faisons.

Viens faire banque à part.

À BDC, nous t'offrons la possibilité d'acquérir une expérience qui te permettra de consolider tes apprentissages et tes compétences, dans un environnement de travail hybride, entouré de professionnels exceptionnels - un véritable catalyseur pour ta carrière !



PLUSIEURS POSTES DISPONIBLES

Nous avons des opportunités en **graphisme, marketing, finance, commerce, économie, informatique, affaires juridiques, et plus !**

Tous les postes sont hybrides. La durée sera de 4 mois (de mai 2025 à août 2025). Et, qui sait ? Cette opportunité pourrait être le début d'une carrière fructueuse !



BDC est un fier partenaire du programme Community Connections de Indigenous Link

Nous vous invitons à postuler dès aujourd'hui !
postulez-enligne.ca/BDCetudiants

